
تيم فوتبال پرسپوليس با برترى يك بر صفر برابر 
ذوب آهن به رده سوم جدول صعود كرد.به گزارش 
ايسنا، تيم هاى فوتبال پرسپوليس و ذوب آهن در 
تنها ديدار معوقه هفته يازدهم از ساعت 16:15 روز 
سه شنبه در ورزشگاه آزادى به مصاف هم رفتند كه 
اين ديدار در پايان  با تك گل شجاع خليل زاده در 
دقيقه 14 به ســود شاگردان برانكو به پايان رسيد 
تا پرسپوليس با 27 امتياز به رده سوم صعود كند. 
ذوب آهن نيز در دقيقه 88 با اخراج فخرالدينى 10 

نفره به كار خود ادامه داد.
� نیمه نخست:

دو تيم در آغاز بازى برابرى را به نمايش گذاشتند و 
تنها موقعيت بازى ضربه سر منشا بود كه از بالاى 
دروازه با اختلاف به بيرون رفت. شاگردان برانكو رفته 
رفتــه توپ و ميدان را در اختيار گرفتند و به دنبال 
راهى براى رسيدن به دروازه رشيد مظاهرى بودند. 
سرانجام روى كرنر اميد عاليشاه در دقيقه 14شجاع 
خليل زاده مانند ديدار با ماشين سازى دوباره توانست 
با ضربه ســر دروازه ذوب آهن را باز كند.پس از آن 
بازيكنان پرسپوليس باز هم دست از حمله نكشيدند 
وحتى در دقيقه 21 روى ســانتر زيباى ربيع خواه 
عليپور مى توانست اختلاف را دو برابر كند اما واكنش 
استثنايى مظاهرى توپ را از روى خط دروازه به كرنر 
فرستاد.پرسپوليسى ها كه به دنبال به ثمر رساندن 
گل دوم خــود بودنــد بارهــا روى دروازه نماينده 
اصفهان خطرآفرين شــدند اما واكنش ها مظاهرى 
و دفع توپ هاى مدافعان ذوب آهن مانع از شــادى 
دوباره سرخ ها در آزادى شد. درد قيقه 30 مظاهرى 
توانست بار ديگر عليپور را ناكام بگذارد و در موقعيتى 
تك به تك توپ را راهى كرنر كرد.در ادامه نيمه اول 
نيز اتفاق خاصى رخ نداد و بازى با همان نتيجه يك 

بر صفر به سود پرسپوليس به پايان رسيد..

� نیمه دوم:

پرسوليس همانند نيمه اول بازى را هجومى آغاز كرد 
و در دقيقه 57 صاحب ضربه كاشــته شد كه ضربه 
عاليشــاه را باز هم مظاهرى به شكلى زيبا به كرنر 
فرســتاد.پس از آن بازى در ميانه هاى ميدان دنبال 
شد و جنگ بين هافبك هاى دو تيم ادامه داشت. پس 
از گذشت 65 دقيقه از زمان بازى ذوب آهن بازى را 
در دست گرفت اما شاگردان منصوريان نتوانستند 
موقعيت خاصى را روى دروازه پرســپوليس ايجاد 
كنند.در دقيه 76 پرسپوليســى ها توانستند با فرار 
عليپور ضدحمله اى را ترتيب دهند كه فاصله گرفتن 

توپ از پاى مهاجم پرسپوليس اين موقعيت را هم از 
شاگردان برانكو گرفت.پس از آن ديگر اتفاق خاصى 
در بازى نيفتاد و تيم منصوريان شكست يك بر صفر 
مقابل پرسپوليس را پذيرفت تا نخستين باخت اين 

مربى مقابل پرسپوليس و برانكو اتفاق بيافتد.
� نتوانستیم از شانس ھای خود استفاده کنیم

عليرضا منصوريان بعد از شكست يك بر صفر مقابل 
پرسپوليس گفت: تيم ما اولين چيزى كه نياز دارد 
اين است كه شرايط روحى اش دگرگون شود  چون 
از ابتــداى فصل به مرور افت روحى كرد. به نمازى 
خسته نباشيد مى گويم زحمات زيادى كشيده بود.

وى ادامــه داد: روند بازى ما خــوب بود، در اواخر 
مسابقه 10 نفره بوديم اما پرسپوليس در باكس بود.

پرسپوليس ليگ را با 13-14 بازيكن شروع كرده و 
با همان نفرات راه را ادامه داد. ما هم نتوانســتيم از 
شانس گل هايمان استفاده كنيم.منصوريان با اشاره 
به شرايط پرسپوليس گفت: پرسپوليس از ته مانده 
انرژى اش اســتفاده كرد و ريسك نكرد و در باكس 
ماند. البته ما هم روى ضربات كاشته مى توانستيم 
بهتر كار كنيم. بــا اين حال در تعطيلات 50 روزه 
فرصت خوبى اســت تا وضعيت بدنى بازيكنان را 

ابتدا درست كنيم. در تيم ما ابتدا وضعيت فيزيكى 
بازيكنانم اســت بعد وضعيت تاكتيكى.وى افزود: 
ما اين بازى را باهوش شــروع كرديم. مى دانستيم 
پرسپوليس روى ضربات آزاد مى تواند به گل برسد. 
روى يك اشتباه گل خورديم. اشتباهى كه بد موقع 
انجام شد نمى گويم اشــتباه فردى. بعد از آن گل 

پرسپوليس از دقيقه 75 به بعد كم آورد. 
�  از اشتباھات داوری متضرر شدیم.

سرمربى پرسپوليس به شدت از داورى ديدار تيمش 
مقابل ذوب آهن انتقاد كرد.برانكو ايوانكوويچ بعد از 
پيروزى تيمش مقابل ذوب آهن در نشست خبرى 
اظهار كرد: به بازيكنان و هواداران تبريك مى گويم. 
آنها كمك مان كردند تا پايان نيم فصل بيشــترين 
امتيازات را بگيرم. به بازيكنان تبريك مى گويم كه 
بعد از فينال ليگ قهرمانان آسيا از 4 بازى، سه بازى 
را برديم و يك بازى را مساوى كرديم. از نظر روحى 
و روانى كار ســختى داشتيم. بازيكنان شخصيت و 
خصوصيات يك تيم قهرمان را نشان دادند. او افزود: 
با تيمى كه اينقدر هوادار دارد، نبايد اينگونه برخورد 
شــود. همانطور كه مدير رسانه اى تيم گفت، يك 
نامه به باشــگاه بدهند كه ما نبايد قهرمان شويم و 

ما هم خيلى راحت بازى مى كنيم تا مسابقات تمام 
شود.سرمربى پرسپوليس درباره كارت هاى زدى كه 
بازيكنان اين تيم به خاطر اعتراض به داور دريافت 
مى كنند، خاطرنشــان كرد: صحبت كردن درباره 
اين موضوع راحت اســت. شما حق داريد كه ايراد 
بگيريد. در جلسه قبل از بازى بيش از جلسه فنى 
را به صحبــت درباره داورى گذراندم. گفتم كه چه 
چيزى در انتظار ما است. ما تجربه بدى از داورى ها 
در بــازى با ذوب آهن داشــتيم. من نمى دانم چرا 
كمــال كاميابى نيا كارت زرد گرفــت. ما مربيان از 
داوران بهترى هستيم چون در زمين قرارداريم. فكر 
مى كنند ما متوجه نمى شويم؟ من مى توانم عمدا 
در تمرين بد داورى كنــم؟ چرا ما را احمق فرض 
مى كنند؟برانكو در واكنش به اشتباهات داورى گفت: 
روند اشتباهات داورى از چهار سال قبل ادامه دارد. 
در تلويزيون آناليز مى كنند و شاهد هستيد كه ما 
بيشتر از همه از اشــتباهات داورى متضرر شديم. 
آيــا ما تا به حال كمكى خواســتيم؟ آيا مى توانيد 
فكر كنيد كه بارسلونا و رئال مادريد بيشتر از همه 
متضرر شوند؟ ما قهرمان ليگ برتر هستيم. هر كارى 
مى كنند ما قهرمان نشــويم اما ما قهرمان خواهيم 

شد.

الكساندر چفرين رئيس اتحاديه فوتبال اروپا (يوفا) مخالفت خود را 
با پيشــنهاد كشورهاى اسپانيا، پرتغال و مراكش كه از دو قاره مجزا 
براى ميزبانى مشترك از جام جهانى2030 مطرح شده است، اعلام 
كرد.به گزارش ايرنا، تارنماى آفريقايى «Soka25east» روز ســه 
شنبه نوشت: چفرين كه پيشتر، برنامه برگزارى جام جهانى در جزاير 
بريتانيايى مورد تحسين قرار داده بود، در اظهار نظرى اعلام كرد كه از 
مشاركت كشورى از قاره اى ديگر با كشورى اروپايى براى ميزبانى از 
جام جهانى، حمايت نخواهد كرد.وى ضمن انتقاد از سياستمداران و 

مخالفت با دخالت آنها در برنامه هاى مرتبط با ميزبانى ها، 
اظهار داشت كه به هيچ عنوان با پيشنهادهاى بين قاره 
اى موافق نيســت.«پدرو سانچز» نخست وزير اسپانيا 
در ماه نوامبر به مراكش پيشنهاد كرده بود درخواست 
ميزبانى مشترك خود را با پرتغال و اسپانيا، تسليم كند.

سانچز در آن زمان پس از ملاقات با پادشاه مراكش در رباط پايتخت 
اين كشور، اظهار داشت: پيشــنهاد خود را ابتدا به دولت مراكش و 
سپس به «محمد ششم» پادشاه اين كشور مبنى بر ارائه پيشنهادى 

مشــترك به همراه اســپانيا و پرتغال براى ميزبانى از 
جام جهانى 2030، اعلام كردم.اين در حالى اســت كه 
سران كشورهاى بلغارستان، يونان، رومانى و صربستان 
در جريان اجلاسى سياســى به طور مشابه، براى ارائه 
پيشنهادى مشترك ابراز تمايل كرده بودند.چفرين در 
اين باره تصريح كرد: يك نفر مى بايست براى هميشه به سياستمداران 
گوشزد كند كه اظهار نظر و اينكه آيا آنها مى توانند از رقابت هاى يورو 

و جام جهانى ميزبانى كنند يا خير، در حيطه اختياراتشان نيست.

چهار شنبه  14آذر 1397    شماره 5336 ورزشى

ابراهیموویچ در آستانه بازگشت به میلان در پی توافق طرفین

مخالفت یوفا با پیشنهاد بین قاره ای برای میزبانی جام جهانی

ابراهيموويچ در آستانه بازگشت به ميلان قرار دارد. گفته مى شود مذكرات در سطح خيلى 
بالايى بين اين باشگاه ايتاليايى، لس آنجلس گلكسى و ايبرا در جريان است و مهاجم سوئدى 
لس آنجلس گلكسى در ماه ژانويه راهى سن سيرو مى شود.زلاتان 37 ساله كه در فصل 2018 

ليگ حرفه اى فوتبال آمريكا 22 گل به ثمر رساند، هنوز يك فصل ديگر با لس آنجلس گلكسى 
قرارداد دارد. اما خبر اين انتقال طى چند روز آينده اعلام رسمى خواهد شد.
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 پرسپولیس رکورد منصوریان را شکست 

دیدار معوقه هفته یازدهم

او هرچه كه عنوان فردى بود را درو كرد، كســى 
نمى توانــد ديگر به مودريچ طلايى ايــرادى وارد 
كند، وقتى كه فيفا، يوفــا و فرانس فوتبال اتفاق 
نظر دارند كه او بهترين جهان اســت، آيا حرفى 
براى گفتن مى ماند؟ بــه گزارش ورزش 11، لوكا 
مودريچ به رويايى دست يافت كه در عصر حاضر 
هرگز نمى توانست آن را باور كند، رويايى كه دست 
يافتنى باشــد حتما در يك جاى مســير با يك 
معجزه همراه بوده است! احتمالا اين رازى بزرگ 
است ميان شخص مودريچ و خداى خودش، چرا 
كه به اين سادگى ها اتفاقات رقم خورده قابل بيان 
نيست!احتمالا شما هم با ما هم نظر خواهيد بود 
اگر كريستيانو رونالدو رئال مادريد را ترك نمى كرد، 
امروز مودريچ ميهمان ويژه پاريسى ها نبود، شايد 
سرنوشت قرار بود او را در سن 33 سالگى در اوج 
قله ها قرار دهد! دنياى عجيبى است! امباپه در 19 
سالگى به اوج مى رسد و لوكيتا در 33 سالگى؛ پس 

بايد حرف ايبرا را واقعيت محض خواند... سن فقط 
يك عدد است.سال 2018 را ديگر فوتبالى ها بايد 
ســال لوكا بنويسند و بخوانند، كارى كه در ظاهر 
ماجرا او رقــم زد همانند يك انقلاب بود! پيش تر 

بحث بزرگ فوتبالى ها اين بود كه پس از مســى 
و رونالدو چه كسى وارث آنها خواهد بود؟! جواب 
آن بالاخره پس از 10 سال مشخص شد تا خيال 
همگان راحت شــود... بله نفــر بعدى قطعا يك 

ابرستاره نيست، اما يك ستاره است!شايد مودريچ 
يكى از رهگذران طلايى دنياى فوتبال باشد، پس 
از اين عيار او بيش از هميشه مشخص خواهد شد، 
اما در اين ماجرا مسئله اى آزار دهنده ذهن همگان 
را به خود مشــغول كرده است كه آيا مودريچ در 
ســطح ليونل مسى و رونالدو بود؟! اين سوال تنها 
به يك دليــل در ذهن مخاطب نقش مى بندند و 
آن اين اســت كه او هرچه عنوان فردى بود را درو 
كرد! كارى كه در ســال هاى گذشته فقط مسى و 
رونالدو از پس آن برمى آمدند، اما بايد پذيرفت كه 
آنها استثناهاى دنياى فوتبال بودند و قرار نيست 
كه هيچ كس شبيه شــان باشد.هنگامى كه لوكيتا 
توپ طــلا را در آغوش خود گرفته بود، با صدايى 
رسا مى گفت: از دوستانم، خانواده ام و رئال مادريد 
و هواداران سپاسگزارم! او كاملا درست مى گفت، 
رئال مادريد پيراهنى را برتن مودريچ كرد و آن را 
معنى و مفهوم داد كه هرگز تاتنهام نمى توانست 
به او چنين هديه اى بدهد، اما پس از اين در كلاه 

جادوييت چه برايمان خواهى داشت لوكا؟!

پس از این در کلاه جادوییت برایمان چه داری لوکیتا؟! 

هافبك رئال مادريد معتقد است كه تصاحب 
تــوپ طلا، فراتر از روياهايش بوده اســت.به 
گزارش ايســنا ،. هافبك تيم ملى كرواســى 
معتقد اســت او كار خاصى انجــام داده كه 

توانسته است اين عنوان را به دست آورد. 
وى پس از كسب اين جايزه گفت: مى خواهم 
از كسانى كه به من كمك كردند تشكر كنم، 
آنهايى كه در رئال مادريد و تيم ملى كرواسى 
حضور داشتند. همچنين از دوستان، همسرم 
و فرزندانــم قدردانــى مى كنم. همــه ما از 

كودكى رويايى داريم. روياى من بازى كردن 
در يك تيم بزرگ بود كه به آن رسيدم. توپ 

طلا اما فراتر از روياهاى من بود.
پس از 11 ســال، ليونل مســى و كريستيانو 
رونالــدو برنده ايــن جايزه نشــدند. هافبك 
باورنكردنى  ايــن  رئال مادريد اظهــار كرد: 
اســت. نه تنها به اين خاطــر كه پس از اين 
دو بازيكــن، من برنده شــدم. بلكه بازيكنان 
بزرگ ديگــرى نيز براى كســب اين عنوان 
رقابت مى كردند و اگــر من برنده اين جايزه 

شــدم به ايــن دليل بــود كــه كار خاصى 
انجــام دادم.او در مــورد كليــد موفقيتش 
اظهار كرد: گفتنش سخت است. تلاش زياد و 
تدوام اين موضوع ... من بهترين ها را به آسانى 
به دســت نياوردم.هافبك كــروات در ادامه 
گفت: هر جايزه اهميــت زيادى دارد. عنوان 
گروهى نيز اين چنين اســت و من جام هاى 
زيادى دارم. براى من كســب چنين عنوانى 
باعث افتخار اســت. خوشــحالم كه ديگران 
بازى و تلاشــم را ديدند.او افزود: خيلى خوب 
اســت كه من را بــا كاكا مقايســه مى كنند. 
اكنون درباره ام مى گويند او كسى است كه به 

حكمرانى مسى و رونالدو پايان داد.

چرا مودریچ برنده توپ طلا شد؟

خيلى از مســتعفى هاى فدراســيون كشتى از 
جمله نايب رئيس بانــوان كه پس از جانبدارى 
از رسول خادم استعفا داده بود، تصميم گرفته اند 
در ســكوت به فدراسيون بازگردند و فعاليتشان 
را از سر بگيرند.به گزارش ايسنا، پس از دومين 
استعفاى رســول خادم از رياســت فدراسيون 
كشــتى كه البته اين بار ديگر با بازگشت او به 
فدراسيون همراه نبود، تعداد زيادى از مسئولان 
فدراســيون و اعضاى شــوراهاى فنى استعفاى 
خود را از ادامه حضور در فدراســيون كشــتى 
اعلام كردند اما با گذشــت تنهــا چند روز هر 

كدام شــان به كار بازگشــتند و اصلا مشخص 
نشد براى چه اســتعفا دادند و براى چه آن قدر 
زود به كار بازگشتند؟پس از بازگشت مسئولان 
اجرايى فدراســيون بــه كار و نفراتى همچون 
رئيس ســازمان ليگ، اعضاى شوراهاى فنى كه 
برخى از آنها نيز از مورد مشورت قرار نگرفتن در 
انتصاب سرمربيان تيم هاى ملى گلايه داشتند، 
نايب رئيس بانوان فدراسيون كشتى نيز همانند 
دفعه قبل پيشاپيش ديگران براى جانبدارى از 
رســول خادم اســتعفا داد اما او نيز خيلى زود 
به كار بازگشت تا كشــتى بانوان پس از مدتى 

بلاتكليفى شــاهد حضور مسئول شان باشند!در 
جايى كه رسول خادم ســال ها براى راه اندازى 
و توسعه كشــتى زنان در ايران زحمات زيادى 
را متحمل شده اســت، به حال خود رها كردن 
كشــتى بانوان براى يك ماه و سپس بازگشت 
چندباره به فدراسيون كشتى قطعا از مهمترين 
ايرادات نايب رئيس بانوان فدراســيون كشــتى 
است.حال ســوال اينجاســت كه در جايى كه 
خادم به كار بازنگشســته است چرا اين افراد از 
تصميم خود منصرف و بار ديگر به فدراســيون 
كشتى بازگشــته اند و چرا در رشته مهمى چون 

كشتى شاهد چنين تصميمات احساسى هستيم 
كه قطعا مى تواند به اين رشــته ضربه وارد كند.

در دنياى ورزش حرفه اى ديگر چنين رفتارهايى 
جايى ندارد و اگر هم تصميمى گرفته مى شــود 

بايد تا پايان به پاى آن تصميم ايستاد.

رسول خادم بازنگشت،  همه بازگشتند!

سرپرســت اســتقلال براى مذاكره با مهاجم 
سابق اين تيم راهى دوبى شد. به گزارش ايلنا، 
اميرحسين فتحى، سرپرست باشگاه استقلال 
شب گذشته سفرى به دبى داشت و اين سفر 
در حالى انجام شــد كه دليل آن عنوان نشده 
بود و علامت ســوال بزرگى براى رســانه ها 
و هواداران اين باشــگاه ايجاد شــد.در همين 
راستا خبر رسيد كه سفر فتحى به دوبى براى 
مذاكــره با تيام و مدير برنامه هاى اين بازيكن 
است و اميد زيادى مى رود كه با توافق همراه 
شــود.تيام مبلغ 200 هزار دلار از اســتقلال 
طلب دارد و قرار اســت پرونده آن را در فيفا 
به جريان بيانــدازد و به احتمال زياد مذاكره 
فتحى با وى پيرامون اين موضوع خواهد بود 
تا در صورت امكان از مهاجم ســنگالى وقت 
بيشترى بگيرد ولى شنيده هاى تاييد نشده اى 
هم از مذاكره با وى براى بازگشت به استقلال 
خبر مى دهد.استقلال در حال حاضر مشكلات 

مالــى دارد و پرداخت طلب تيــام در توانش 
نيست ولى وقتى بحث بازگشت مطرح باشد 
قضيه فرق مى كنــد و بودجه نقل و انتقالاتى 
اســتقلال كه بخش زيادى از آن خرج جذب 
يك مهاجم خواهد شد به تيام داده مى شود.

تيام يك نيم فصل در اســتقلال بازى كرد و 
عملكرد فوق العــاده اى داشــت و محبوبيت 
زيادى ميان هواداران اين تيم بدســت آورده 
و بازگشت او خبر خوشــحال كننده اى براى 

آنها خواهد بود.

 سفر فتحی به دبی برای مذاکره با تیام؛ خبری در راه است؟  

مسئول كميته فرهنگى فدراسيون 
وبازى هــاى  روســتايى  ورزش 
بومى محلــى دبيــر كار گــروه 
فرهنگى وزارت ورزش و جوانان 
شد.در جلسه مجمع كميته كار 
فدراســيون هاى  فرهنگى  گروه 
ورزشــى در محل ســاختمان 

شماره 2 وزارت ورزش كه با حضور 
كليه اعضاى مجمع بر گزار شــد

 با راى گيرى تمامى اعضاى مجمع 
محمد ذوقى مسئول كميته فرهنگى 
فدراســيون به عنوان دبير كارگروه 
توليدات فرهنگى فدراســيون هاى 

ورزشى انتخاب گرديد.

دبیر کار گروه فرهنگی وزارت ورزش و جوانان مشخص شد

تيم ملــى هندبال بانوان ايران در ســومين 
مســابقه خود در رقابت هاى قهرمانى آســيا 
برابر ژاپن شكســت خورد.بــه گزارش مهر، 
چهارمين روز از هفدهمين دوره رقابت هاى 
هندبــال قهرمانى زنان آســيا از نهم آذرماه 
در كوماماتوى ژاپن آغاز شــده اســت. تيم 
هندبال بانوان كشــورمان در گروه اول اين 
ديدارها با تيم هاى ژاپن، قزاقستان، استراليا 
و نيوزلند هم گروه اســت. هندباليست هاى 
ايران روز سه شــنبه در سومين ديدار خود 
در اين بازيها به مصاف تيم ژاپن ميزبان اين 
رقابتها رفتند و در نهايت با نتيجه ســنگين 
نتيجــه 31 بــر 8 مقابل حريف شكســت 
خوردند. پيــش از اين تيــم هندبال بانوان 
ايران برابر تيم هاى قزاقســتان و استراليا نيز 
بود.امروزچهارشنبه  متحمل شكست شــده 
14 آذرمــاه هندبال ايــران در آخرين بازى 

دور مقدماتى به مصاف تيم نيوزلند خواهند 
رفت. نيوزلند نيز مانند ايران سه بازى انجام 
داده اما امتيازى كســب نكرده اســت و به 
دليل تفاضل گل بيشتر در رده پنجم جدول 
رده بنــدى گروه  A قــرار دارد. هفدهمين 
دوره مســابقات هندبال قهرمانى زنان آسيا 
در رده سنى بزرگسالان از 9 الى 18 آذرماه 

در كوماماتوى ژاپن برگزار مى شود.

شکست سنگین تیم هندبال ایران برابر ژاپن

دو ســتاره آرژانتينى و پرتغالى براى تماشاى 
فينال برگشــت كوپا ليبرتــادورس به مادريد 
سفر مى كنند.به گزارش ايسنا و به نقل از آس، 
كريستيانو رونالدو و ليونل مسى براى تماشاى 
ديدار ريورپلاته و بوكاجونيورز در فينال برگشت 
كوپا ليبرتادورس همديگر را در سانتياگو برنابئو 
خواهند ديد.  اين نخستين حضور ستاره پرتغالى 
پس از جدايى اش از رئال مادريد در ورزشــگاه 
سفيدپوشــان خواهد بود. رونالدو از باشــگاه 
مادريد به صورت مستقيم درخواست بليت كرد. 
فلورنتينو پرس قصد دارد دو ستاره آرژانتينى و 
پرتغالى در كنار هم بنشينند.  بارسلونا به همراه 
مسى شنبه شب در لاليگا برابر اسپانيول بازى 
خواهد كرد و يوونتوس جمعه شب مقابل اينتر 
قرار مى گيرد. مسى يكشــنبه به مادريد سفر 
مى كند. اين در حالى است كه رونالدو تعطيلات 
آخر هفته (شــنبه و يكشــنبه) را در مادريد 
خواهد گذراند.ستاره آرژانتينى براى حضور در 
اين بازى با فدراســيون فوتبال اسپانيا تماس 
گرفت. همچنين بازيكنان حاضر در دسته يك و 

دو لاليگا چنين درخواستى داشتند. فدراسيون 
اين كشور قصد دارد به همه تقاضا ها پاسخ دهد. 
در ميان صدها درخواســت، سرمربيان حاضر 
در اروپا و آمريكا نيز براى تماشــاى اين بازى 
قصد دارند به مادريد سفر كنند.ديدار برگشت 
ريورپلاته و بوكاجونيورز كه قرار بود در ورزشگاه 
مونومنتال بوينس آيرس برگزار شــود به دليل 
حمله هواداران ميزبان به اتوبوس بوكا لغو شد. 
كنفدراسيون فوتبال آمريكاى جنوبى تصميم 
گرفت بازى خارج از آرژانتين برگزار شــود. به 
همين خاطر ســانتياگو برنابئو يكشنبه هفته  

آينده ميزبان جنگ جهانى سوم خواهد بود.

مسی و رونالدو مهمانان ویژه جنگ جهانی سوم!

هفتــه يازدهم رقابت هاى ليــگ برتر واليبال 
امروز با ديدارهاى حســاس و جذاب تيم هاى 
بالانشــين جدول رده بندى برگزار مى شــود.

به گزارش مهر، رقابت هاى هفته يازدهم ليگ 
برتر واليبال امروز(چهارشنبه) با  برگزارى پنج 
ديدار پيگيرى خواهد شــد. تيم صدرنشــين 
ورامين كه هفته گذشــته مقابــل تيم پيكان 
نتيجه را واگذار كرد اين هفته در خانه ميزبان 
شهردارى گنبد خواهد بود. شاگردان ارمشى در 
گنبد پس از شكســت هفته پيش مقابل كاله 
اين هفته براى جبران شكست و قرارگيرى در 
بين تيم هاى مدعى كار سختى در خانه ورامين 
در پيش دارنــد.در ديگر بازى مهم هفته، تيم 
رده دومى پيام كه نتايج خوبى را كسب و موفق 
شده تيم هاى مدعى را شكست دهد اين هفته 
در خانه پذيراى پيكان تهران خواهد بود. پيام 
هفته گذشته موفق شــد تيم سايپا را با تمام 
ستاره هايش شكست دهد و امروز نيز سوداى 
شكست تيم بزرگ پيكان را در سر دارد. تيم هاى 
پيــام و پيكان به ترتيب رده هاى دوم و ســوم 
جدول رده بندى را در اختيار دارند و اين بازى 

حساســيت بالايى براى دو تيم دارد.شاگردان 
پيمان اكبرى در سايپا نيز كه هفته هاى خوبى 
را پشت ســر نمى گذارند و فرهاد سال افزون، 
پاســور اصلى خود را نيز از دســت داده اند در 
هفته يازدهم مســابقات در تهران ميزبان تيم 
شــهردارى تبريز خواهند بود. شهردارى تبريز 
با 3 پيروزى در مــكان دهم جدول رده بندى 
قرار دارد و روى كاغذ شــانس پيروزى ســايپا 
بيشتر است. بايد ديد تيم پر ستاره سايپا  امروز

مقابل شــهردارى تبريز چه خواهد كرد.ديدار 
دو تيــم خاتم اردكان و عقــاب نهاجا به دليل 
حضــور خاتم در رقابت هاى جام باشــگاه هاى 
جهــان اين هفته برگزار نخواهد شــد و ديدار 

معوقه دو تيم روز يكشنبه انجام مى شود.

پیام در اندیشه شکست پیکان


